
Referat FAU møte 17. april 2023 

Bolteløkka skole.  

  

Tilstede: Magnus Ravlo Stokke (5b), Kristian Alfsnes (2a), Hilde Falck Andersen (3a), Katrine (4b), Helene 
(7a), Halvor (Merkur), Christine (2b), Mariken (6a), Marianne (4a), Ronny (rektor) 

 

1. Orientering fra skolen (ved Ronny) 
- 3 stillinger lyst ut – mange søkere 
- Mye sykdom siden forrige FAU møte, mye vikar (vikar for vikar) 
- Lekeapparat klart august (start juni) 
- Full 1. klasse ved start neste skoleår 
 

2. Orientering ved grupper/påmelding til grupper 
 
Læringsmiljø & diverse hjelpemidler-gruppa – Maiken, Katrine, Hilde, Kristian.  

Skjerm åpent foreldremøte 19. april kl. 18:00, 81 påmeldte, sendt ekstra eposter til 2. klasse – FAU 
på FB, spurt om teknikk og høyttaler (ordnet), innspill ift gangen på kvelden, invitere FAU 
Marienlyst – dette referatet ble skrevet etter åpent foreldremøte – kan rapportere at det var veldig 
bra og engasjerende, veldig flinke paneldeltakere 

 

Rehab/Vedlikeholdsgruppa – Ranveig, Magnus, Håvard. Ingenting nytt 

 

Trafikkgruppa – Håvard, Sarah, Marianne. Sykkeltrafikk, ønske om å fjerne parkering rundt kryss 
for å gjøre det mer oversiktelig. 

 

Arrangement/festgruppa – Zenia, Kjersti. Avslutning for 7. klasse 

 

3. Driftstyret / økonomi – rapport fra møte 

Lite penger per elev på Bolteløkka, vikar for vikar osv, lærene uenige om nasjonale prøver, 
politikerne i styret uenige om vaktmester (anbud/fast ansettelse), spørsmål om bråk i skolegård på 
kveldene 

 

4. Skolemiljøutvalg (SMU) – brukerundersøkelse 

Fra AKS ønske om å samle inn mobil, alle på FAU enig (ikke bare AKS, men også på skolen – 
samles inn av lærere i begynnelse av time) > tas opp med Ronny neste FAU 

 

5. Generelle beskjeder/spørsmål: 

Kristian informert om Bollabønder, parsell for alle foreldre på Geitmyra – meld inn i FB siden ved 
interesse 



 

Neste møter for sittende FAU blir 12 juni 

 

 

Møtet hevet 20:00.  

Personalrommet, Bolteløkka  


